
Sprawozdanie  

z pracy Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

za 2020 rok 

 

        W 2020 roku Rada Miejska w Ciechanowcu pracowała w niezmienionym składzie.  

Z uwagi na panującą pandemię i w trosce o bezpieczeństwo osób uczestniczących w sesji, 

nie odbyły się sesje zaplanowane na miesiąc marzec i październik. Z tego samego powodu 

został też ograniczony udział w sesjach sołtysów, kierowników jednostek 

organizacyjnych i innych uczestników. Wszystkie obrady sesji były transmitowane na 

żywo i są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego. 

        Rada Miejska w Ciechanowcu w 2020 roku odbyła 9 sesji. Wszystkie sesje były 

prawomocne. Przedmiotem obrad Rady Miejskiej były wszystkie zagadnienia przyjęte  

w planie pracy na 2020 rok, ale przede wszystkim bieżące sprawy kierowane przez 

Burmistrza. 

        Rada Miejska w Ciechanowcu rozpatrzyła projekty i podjęła 83 uchwały. Prawie 

wszystkie uchwały zostały podjęte na wniosek Burmistrza Ciechanowca Pana Eugeniusza 

Święckiego. 47 uchwał objęto nadzorem Wojewody, a 39 nadzorem Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Regionalna Izba Obrachunkowa unieważniła jedną uchwałę w całości  

i jedną w części.  

        32 uchwały stanowiły prawo miejscowe i zostały przekazane do publikacji  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego. Prawie wszystkie podjęte przez 

Radę Miejską uchwały zostały przekazane do realizacji Burmistrzowi Ciechanowca. 

Informacja o sposobie realizacji podjętych uchwał zostanie przedłożona przez Pana 

Burmistrza. 

        Z uwagi na ograniczenia i utrudnienia w działalności przedsiębiorców, które pojawiły 

się w związku z pandemią COVID-19, Rada Miejska pozytywnie rozpatrzyła przedłożone 

przez Pana Burmistrza projekty uchwał dotyczące wsparcia przedsiębiorców. Rada 

Miejska podjęła między innymi uchwały dotyczące: 

- zwolnienia od podatku od nieruchomości przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19,  

- przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości przedsiębiorcom 

będącym podatnikami podatku od nieruchomości na terenie Gminy Ciechanowiec, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19, 

- określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania podmiotom 

prowadzącym działalność gospodarczą ulg w spłacie należności pieniężnych z tytułu 

oddania nieruchomości w najem, dzierżawę lub użytkowanie przypadającym za okres 

stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii COVID-19.  

        Na XX sesji w dniu 25 czerwca 2020 r. Rada Miejska w Ciechanowcu zapoznała się  

z Raportem o Stanie Gminy Ciechanowiec za 2019 rok oraz rozpatrzyła sprawozdanie  

z wykonania budżetu gminy i sprawozdanie finansowe za 2019 rok. Oceniając pozytywnie 



działalność Burmistrza Ciechanowca za 2019 rok Rada Miejska jednogłośnie podjęła 

uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania i w sprawie udzielenia absolutorium. 

        Obradując nad stawkami podatków na 2021 rok, Rada Miejska zaakceptowała 

propozycje przedłożone przez Burmistrza Ciechanowca. Mając na uwadze interes 

mieszkańców Miasta i Gminy Ciechanowiec postanowiono o pozostawieniu stawki 

podatku od nieruchomości na dotychczasowym poziomie w przypadku budynków 

mieszkalnych. Natomiast kierując się koniecznością zapewnienia środków finansowych 

na realizację rosnących potrzeb w zakresie wydatków, w szczególności na oświatę, 

sprawy społeczne i inwestycje przewidziane do realizacji w 2021 roku, nieznacznie 

podniesiono pozostałe stawki podatku od nieruchomości. W niewielkim stopniu 

podwyższono również stawki podatku od środków transportowych oraz stawkę podatku 

rolnego. 

        W 2020 roku Rada Miejska w Ciechanowcu dokonała analizy bądź zapoznała się  

z przedłożonymi informacjami i sprawozdaniami, które dotyczyły: realizowanych zadań 

inwestycyjnych, sposobu realizacji gminnych strategii i programów, osiąganych przez 

gminę dochodów z tytułu podatków i opłat oraz zadań realizowanych przez gminne 

jednostki organizacyjne. Rada Miejska zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Ciechanowiec za I półrocze 2020 roku. 

        Wszystkie zagadnienia będące przedmiotem obrad Rady Miejskiej poprzedzone były 

wnikliwą analizą na posiedzeniach Komisji z udziałem Pana Burmistrza. 

Przedyskutowanie spraw na posiedzeniach Komisji, umożliwiło efektywne 

podejmowanie uchwał i sprawny przebieg obrad. 

Obecność Radnych na 9 sesjach przedstawia się następująco: 

1. Binaś Jan Krzysztof    – 9 sesji, co stanowi 100 % 

2. Czarnecka Aneta Joanna   – 7 sesji, co stanowi 78 % 

3. Dybowski Przemysław   – 8 sesji, co stanowi  89 % 

4. Karolewski Marek   – 9 sesji, co stanowi 100 % 

5. Kietliński Stanisław Szczepan  – 9 sesji, co stanowi 100 % 

6. Koc Agata    – 9 sesji, co stanowi 100 % 

7. Koc Krzysztof    – 7 sesji, co stanowi 78 % 

8. Kosk Zygmunt Józef   – 8 sesji, co stanowi 89 % 

9. Łopaciuk Tadeusz    – 9 sesji, co stanowi 100 % 

10. Malinowski Antoni    – 9 sesji, co stanowi 100 % 

11. Niemyjska Dorota    – 8 sesji, co stanowi 89 % 

12. Radziszewska Maria Jadwiga – 8 sesji, co stanowi 89 % 

13. Słonecki Włodzimierz  – 9 sesji, co stanowi 100 % 

14. Wilkowska Katarzyna Sylwia – 9 sesji, co stanowi 100 % 

15. Zdunek Violetta Maria   – 8 sesji, co stanowi 89% 

Średnia frekwencja radnych na sesjach była wysoka i wyniosła – 93,3 % 



        W 2020 roku, z uwzględnieniem ograniczeń związanych z rozprzestrzenianiem się 

koronawirusa, Przewodniczący Rady i radni Rady Miejskiej uczestniczyli w ważnych 

wydarzeniach w Gminie Ciechanowiec: upamiętniających historię, społeczno-

kulturalnych oraz wieńczących zrealizowane inwestycje i projekty. 

        W minionym roku współpraca Rady Miejskiej z Burmistrzem Ciechanowca układała 

się bardzo dobrze. Rada przyjęła wszystkie projekty uchwał przedłożone przez Pana 

Burmistrza, jednogłośnie udzieliła Pan Burmistrzowi wotum zaufania i absolutorium. 

Rada Miejska  przyjęła przedłożony przez Pana Burmistrza, bardzo ambitny, projekt 

budżetu gminy na rok 2021, a także udzieliła Panu Burmistrzowi upoważnień do 

zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań ułatwiających realizację zadań inwestycyjnych.  

      Decyzje Rady Miejskiej poprzedzone były opiniami Komisji. Komisje, jako organy 

pomocnicze Rady w 2020 roku pracowały według przyjętych planów pracy oraz na 

posiedzeniach zwołanych w celu zaopiniowania projektów uchwał przedłożonych Radzie 

Miejskiej. Sprawozdania z pracy poszczególnych Komisji przedstawią Przewodniczący 

Komisji.  

 

 

 

                                                                                            Przewodniczący 
                                                                                             Rady Miejskiej 
 
 
                                                                                         Marek Karolewski 


